
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce v Nových Sadech  č. 2/11 
 

Místo konání:  OÚ Nové Sady  
Zahájení zasedání dne 18.2.2011 v 17.00 hod. 

 
Počet přítomných členů  tj. Karel.Klíma starosta, Frantl Petr ,Kroutilová Věra,Fousek 
Martin,Joch Pavel,Kliment Michal,Burian Roman 
 
1) Starosta (předsedající Klíma Karel) přivítal přítomné členy ZO, občany a hosty a zahájil 
zasedání ZO : 

a) konstatoval řádné svolání zastupitelstva obce 
b) podle počtu přítomných členů ZO konstatoval, že zasedání ZO je schopno se usnášet,  
c) jmenoval  zapisovatele pro vyhotovení zápisu, kterým je Frantl Petr  
d) seznámil členy zastupitelstva obce, že  nebyly  proti minulému zápisu vzneseny 

námitky 
 
      Schválení programu jednání ZO a určení ověřovatelů: 

a) starosta přečetl  navrženým program jednání, požádal o  jeho  případné  doplnění  
 
      -  přípojka NN pro stavbu nového rodinného domu pana Dufka Jaromíra 

-   dotace na zalesnění – protihlukový koridor  
-   prověření a přehodnocení smluv ICOM 
-   výstavba za ..Kovárnou¨ 
-   oprava křížku ke Korbelu 
-   poplatky za odpad a ze psů 
-  oprava cesty v Chobůtkách  
-  schválení rozpočtu 
-  závěr 
 
b) navrhl   ověřovatele zápisu p. Martina Fouska,p.Michala Klimenta  a vyzval 

k hlasování o schválení ověřovatelů, 
Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

 
Jednání ZO dále pokračovalo dle schváleného programu:  
Vystoupení (diskuse)  čl. ZO:  
p. ..0.. (namítá, připomíná, navrhuje, nesouhlas.) 
Vystoupení občanů obce  k projednávanému bodu: 
p. .. 0..  (namítá, připomíná, navrhuje) 

 
1/ Usnesení  
Zastupitelstvo počtem …7…. hlasů  schvaluje: 
jednání ZO se bude řídit tímto programem 
 
2/  přípojka NN stavba rodinného domu p.Dufka J. 
starosta přednesl návrh na schválení výše uvedené žádosti   
Hlasování: pro 7,   proti 0,   zdržel se 0 

        
      Usnesení č.7/ 11 
Zastupitelstvo počtem 7 hlasů  schvaluje: 
Žádost o přípojku NN pro rodinný dům p.Dufka J. 



 
 
 

3/  dotace na zalesnění – protihlukový koridor 
starosta předložil návrh p. Fouska Martina na vypracování  žádosti o dotace na zalesnění 
parcel u dálnice (protihlukový koridor) 

      Hlasování: pro 7,   proti 0,   zdržel se 0 
 
 

Usnesení č.8/ 11 
Zastupitelstvo počtem 7 hlasů  schvaluje: 
vypracování žádosti o výše uvedené. 
 
4/ výstavba inženýrských sítí v lokalitě ,, Za Kovárnou ¨ 
Starosta přednesl žádost zastupitelstva o vybudování inž. sítí v lokalitě ,, Za Kovárnou  ̈

      Hlasování: pro 7,   proti 0,   zdržel se 0 
 
 
Usnesení č.9/11 
Zastupitelstvo počtem7 hlasů  schvaluje: 
Výstavbu inženýrských sítí ale jen na obecních pozemcích. 
 
5/ oprava polní cesty v lokalitě ,,Chobůtky‘‘ 
 Starosta přednesl žádost o opravu cesty do Chobůtek   

      Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
       

Usnesení č.10/11 
Zastupitelstvo počtem7 hlasů  schvaluje: 
Daný návrh na opravu cesty a to brigádně v červen - září 2011 
 
 
6/prověření smluv s dopravcem ICOM na rok 2012 
starosta přednesl návrh o přezkoumání smlouvy o dopravní obslužnosti s dopravní 
společností ICOM na rok 2012 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
 
Usnesení č.11/11 
Zastupitelstvo počtem7 hlasů  schvaluje: 
Prověření smlouvy s fi. ICOM – (prověří p.Joch Pavel) 
 
 
7/ schválení rozpočtu na rok 2011 

      Starosta přednesl návrh o schválení rozpočtu na rok 2011 
 
       Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
      

Usnesení č.12/11 
Zastupitelstvo počtem7 hlasů  schvaluje: 

      Rozpočet obce na rok 2011 v plném rozsahu, vyvěšen na úřední desce  2.2.2011. 
  



       
  
 
8/ diskuze 

      do diskuze nebyly žádné připomínky 
 

      
9/ závěr 
 

 
 
    Starosta poděkoval za účast všem přítomným a zasedání ZO v 20.00 hod. ukončil. 
 

Podpisy: 
 
Ověřovatelé:                                                                             starosta: 
Michal Kliment :………………..                                              Klíma Karel:………...... 
 
Martin Fousek :………………. 
 
 
 


